
 
 

Verslag algemene ledenvergadering Kring Vechtdal d.d. 19 november 2024 
 
Aanwezige verenigingen: PC en LR Avereest, LR en PC Slagharen, PSV Dalfsen, Klein Oever, 
Hip. Nieuwleusen, Bosruiters, PC & LR Hoefslag 
 
Aanwezige bestuursleden: Albert Koobs, Hetty Waterink, Marion Ballast 
 
Locatie: Manege de Gulden Spoor te Hardenberg 
 

1. Opening en mededelingen 
Voorzitter Albert Koobs opent om 20.06u de vergadering en heet iedereen welkom. 
Bestuursleden Marry Broek en Annemieke Straaijer zijn niet aanwezig door 
privéomstandigheden en vereniging L.R. De Heideruiters heeft zich schriftelijk 
afgemeld. 
 

2. Notulen van ALV d.d. 21 mei 2024 
Er waren geen op- of aanmerkingen voor de notulen van 21 mei 2024, dus deze zijn 
goedgekeurd. 
 

3. Ingekomen stukken 
Het enige ingekomen stuk zijn de notulen van de vergadering die op maandag 11 
november plaatsvond tussen de kringen en de regio. Hierin is onder andere het 
volgende besproken: 
- De organisatie van de KNHS gaat veranderen, mede omdat het ledenaantal 

terugloopt. Tijdens de ALV van de regio volgende week gaan ze meer vertellen, 
maar wat al bekend is: de ledenraad wordt een ledenberaad, die dan een 
adviserende functie heeft. Daarnaast is er financieel genoeg in de kas. De 
verandering moet plaatsvinden begin volgende zomer. 

- Wat de regiokampioenschappen betreft heeft de regio afgelopen zomer zelf de 
verdeelsleutel gemaakt en niet gewacht op de KNHS. Hier gaan ze mee door, want 
dat is goed bevallen. De regio geeft aan dat tijdens de regiokampioenschappen de 
rijstijlrubrieken verreden worden door de eerste op stijl te rijden, en de barrage op 
tijd. Kringen zijn vrij om te doen wat ze willen, en wij als kring Vechtdal gaan dit niet 
overnemen, omdat wij meeliften op andere concoursen. De 1.20m blijft vrije 
inschrijving op de indoorkampioenschappen.  

- De financiën binnen de kringen zijn besproken, omdat wij als kring Vechtdal een 
behoorlijk bedrag tekort komen voor de indoor regiokampioenschappen 2025 in 
Balkbrug. De kringen waren het met elkaar eens dat het allemaal veel duurder is 
geworden om de kampioenschappen te organiseren. De regio wil niet meer 
bijdragen aan de regiokampioenschappen en een kring kan de 



regiokampioenschappen niet weigeren. De regio gaat nu waarschijnlijk eenmalig 
€1000 aan alle kringen geven, die wij in het regiokampioenschap zullen stoppen.  

- Er zit een groot verschil tussen de kringen wat kringbijdragen betreft. Wij vragen 
€2,50 aan onze leden voor de kring om de verenigingen te ondersteunen die een 
kringkampioenschap houden. Kring Twente vraagt €4, NWO-NOP €6 en Reggedal 
€3. Daarom wordt nu de vraag gesteld om van ieder lid €1,50 meer te vragen op 
jaarbasis. Dan heeft de kring €1200 per jaar meer. Dan creëren we een spaarpotje 
wat we niet alleen in de regiokampioenschappen kunnen stoppen, maar ook 
bijvoorbeeld in het organiseren van de kringkampioenschappen. We maken dus 
niet alleen een potje voor de vereniging die de regiokampioenschappen 
organiseert, maar voor iedereen! Belangrijk is hoe we het spaarpotje gaan 
verdelen. In overleg met de aanwezige verenigingen is nu besloten dat we de 
verhoging gaan invoeren en dat we tijdens de volgende ALV de verdeelsleutel 
bespreken.  

- Aankomend outdoor seizoen wordt er in de regio een springcompetitie 
georganiseerd. In alle kringen wordt een selectiewedstrijd gereden, waar 
deelnemers zich kunnen plaatsen voor CSI-Ommen. Daar wordt op de amateurdag, 
op dinsdag, de finale gereden. Deze competitie is voor paarden 1.00m en 1.10m, 
en voor de CDE-pony’s 70 t/m 100 of 110 cm. De dressuurruiters hadden de clinic 
van Dinja van Liere en dit is voor de springruiters. Het is voor een hele boel ruiters 
een mooie kans om op zo’n grote wedstrijd te rijden. 

- Wanneer er vragen/opmerkingen zijn m.b.t. de regio, gelieve dit mailen naar de 
regio. Vaak worden er vragen gesteld via social media, maar de regio heeft dit liever 
per mail. 

 
4. Indoor kringkampioenschappen 2024/2025 paarden en pony’s: 

Zaterdag 30 november: springen paarden in Balkbrug (Sinterklaasindoor) 
Zaterdag 4 januari: dressuur pony’s B t/m M2 in Den Ham (Lourenshoeve) 
Zaterdag 4 januari: Z1-dressuur paarden in Balkbrug 
Zaterdag 11 januari: springen pony’s in Balkbrug 
Zaterdag 18 januari: dressuur paarden B t/m M2 in Hardenberg 

 
Op Facebook staat dat het Sinterklaasindoor vol zit, maar leden van kring Vechtdal 
kunnen gewoon inschrijven voor dit kringkampioenschap. 
Het kringbestuur heeft besloten dat we tijdens de indoor kringkampioenschappen 
alleen kringkampioenen benoemen voor de klassen die selectie rijden, omdat het niet 
te doen is om dat rond te krijgen tijdens het indoorseizoen. Tijdens de outdoor 
kringkampioenschappen huldigen we wel in alle klassen een kringkampioen, ook in de 
klassen die vrij kunnen inschrijven voor de regiokampioenschappen.  

 
5. Evaluatie outdoor kring- en regiokampioenschappen 2024 

Kring:  1 juni: dressuur pony’s in Hardenberg 
 8 juni: dressuur paarden in Slagharen 
 15 juni: springen pony’s en paarden in Den Ham (Bosruiters) 
Over de kringkampioenschappen dressuur voor zowel paarden als pony’s waren geen 
op- of aanmerkingen. Het kringkampioenschap springen pony’s en paarden was een 
grotere uitdaging i.v.m. het weer. Het regende erg veel en men gaf aan dat ze iemand 



misten die zou zeggen dat het niet door zou gaan. De organiserende vereniging, de 
Bosruiters, geeft aan dat zij in overleg zijn gegaan met twee juryleden en het 
kringbestuur en het besluit is gemaakt dat het verantwoord was om de wedstrijd door 
te laten gaan. Toch was er veel geluid dat het niet kringwaardig was. Een leer voor de 
volgende keer is om toch een besluit te durven maken om het te verplaatsen. Ook gaan 
we proberen om de wedstrijd eerder te plannen, zodat met slecht weer nog een week 
uitgeweken kan worden. 
 
Tijdens de outdoor regiokampioenschappen 2024 was het bij de pony’s erg slecht 
geregeld. De hindernissen vielen om terwijl de pony’s eroverheen gingen, het hek 
tussen de springring en het losrijden waaide constant om en de planten vielen ook om. 
Niet begrijpelijk dat het niet werd gestopt. Bij de paarden was het een koude, kille boel 
qua aankleding. Het leek meer op een oefenparcours dan op een regiokampioenschap.  
 

6. Indoor regiokampioenschappen 2025 in kring Vechtdal: 
Vrijdag 31 januari: dressuur klasse Z1, Z2, ZZL paarden en Z2-DE pony’s in Balkbrug 
Zaterdag 1 februari: dressuur klasse Z1/Z2-C, Z1-DE, B-AB, B-C, L1-AB en L1-C pony’s  

           in Balkbrug 
Vrijdag 7 februari: dressuur B-DE pony’s in Hardenberg 
Zaterdag 8 februari: dressuur klasse L1-DE, L2-DE, L2-AB, L2-C, M1-ABC, M1-DE,  

          M2-ABC, M2-DE pony’s in Hardenberg 
 Zaterdag 8 februari: alle klassen springen paarden in Balkbrug 
 Vrijdag 14 februari: dressuur klasse B paarden in Hardenberg 
 Zaterdag 15 februari: dressuur klasse L1, L2, M1 en M2 paarden in Hardenberg 
 Zaterdag 15 februari: alle klassen springen pony’s in Balkbrug 
  

 Avereest geeft aan dat zij nog op zoek zijn naar een goede geluidsinstallatie voor de  
kür op muziek. Bij de kür op muziek komt het heel precies, dus het is van belang dat dit 
goed geregeld is. Er hangen boxen in Balkbrug maar die werken niet heel goed en de 
organisatie heeft er niet veel ervaring mee. Het voorstel is om advies te vragen aan 
Koopmans of Jan Stoeten.  

 
7. Wedstrijdkalender Kring Vechtdal outdoorseizoen 2025 

Voorafgaand aan deze ALV heeft alleen LR en PC Slagharen via de mail gereageerd op 
de vraag om wedstrijddata door te geven om doublures te voorkomen. Hun voorstellen 
qua concoursen zijn: 
 5/6 april:   springen 
 12/13 april:   dressuur 
 10/11 mei:  dressuur 
 24/25 mei:   dressuur 
 14/15 juni:  dressuur of finale Grunte Trofee 
 30/31 augustus: springen 
Verder heeft geen enkele vereniging hun voorkeuren doorgegeven, en ook tijdens de 
ALV is dit niet besproken. 
 
 
 



Dan was de vraag wie de kringkampioenschappen van het outdoorseizoen 2025 zou 
willen organiseren. De regiokampioenschappen zijn in de eerste drie weekenden van 
juli, dus de kring moet al vroeg plaatsvinden. Binnen onze kring is het toegestaan om 
op zaterdag en zondag kringkampioenschappen te organiseren. 
Slagharen geeft aan dat zij wel de dressuur willen organiseren. Dit wordt waarschijnlijk 
het weekend van 14/15 juni, maar dit wordt nog besproken. Ze hebben wel een eb- en 
vloedbodem, dus als het regent wordt dat niet een heel groot probleem. Slagharen zit 
eraan te denken om het kringkampioenschap apart te organiseren en niet samen te 
voegen met een wedstrijd, omdat ze de vorige keer veel aanmeldingen kregen. 
Nieuwleusen wil het springen wel organiseren. Dit wordt waarschijnlijk samengevoegd 
met een andere wedstrijd, omdat het anders niet uit kan. Vanaf het outdoorseizoen 
2025 komen er wel categorieën bij met de kampioenschappen in de hoop dat er meer 
deelname komt. Dit zijn de 80 en 90 cm bij de paarden, de 60 cm bij de C-pony’s en de 
70 cm bij de D/E-pony’s. Nieuwleusen gaat nog bespreken of het één of twee 
parcoursen worden. Dit maakt namens de kring niet uit. 

 
8. Rondvraag 

Er zijn geen vragen gesteld. 
 

9. Sluiting 
De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering om 21.22 uur. 


